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Protokół Nr LXXX.2O23 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 
odbytej w dniu 26 czerwca 2023 r. godz. 9:00

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 9—, a zakończone o godzinie 11—. W sesji 
wzięło udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 
Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załączniki 
nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.
Obradom przewodniczyła pani Bożena Kornacka - Przewodniczący Rady Powiatu w Opatowie, 
która powitała wszystkich obecnych.
Nieobecni radni: pani Wiesława Słowik, pan Wojciech Majcher.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok:

a) przedstawienie „Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok",
b) debata nad „Raportem o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok":
- głos udzielony radnym Rady Powiatu,
- głos udzielony mieszkańcom Powiatu,
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania 
za 2022 rok.

7. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok:
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2022,
b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2022 r.,
c) przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2022 r., 
d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2022 r.,
e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.,
f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2022 r.,
g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu powiatu za rok 2022:
- opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu,
- opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej,
- opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu.
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8. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.,
b) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu 

za 2022 r.,
c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026,
d) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat Opatowski 

nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik,
f) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Powiatu Opatowskiego.
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10. Zakończenie obrad LXXX sesji Rady Powiatu.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka wypowiedziała formułę „otwieram obrady sesji rady 
powiatu". Następnie poprosiła o zalogowanie się do systemu do głosowania elektronicznego. 
Obecni radni w liczbie 15 zalogowali się do systemu. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że 
obrady są prawomocne.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego 
posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół 
z LXXIX sesji Rady Powiatu w Opatowie.

W głosowaniu jawnym protokół Nr LXXIX został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
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4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok:

d) przedstawienie „Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok",
e) debata nad „Raportem o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok":
- głos udzielony radnym Rady Powiatu,
- głos udzielony mieszkańcom Powiatu,
f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania 
za 2022 rok.

7. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok:
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2022,
b)przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2022r.,
c) przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2022 r., 
djdyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2022 r.,
e)przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.,
f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2022 r.,
g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
hjprzedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu powiatu za rok 2022:
- opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu,
- opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej,
- opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu.

8. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.,
b) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2022 r.,
c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026,
d) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat Opatowski 

nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik,
f) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Powiatu Opatowskiego.
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10. Zakończenie obrad LXXX sesji Rady Powiatu.

Pani Przewodnicząca odczytała powyższy projekt porządku obrad, a następnie zapytała, czy są 
uwagi.
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Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poddała pod głosowanie 
odczytaną treść projektu porządku obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Tomaszowi Stańkowi - Staroście 
Opatowskiemu, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 
sesjami stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Podczas realizacji ww. punktu salę obrad opuściła pani radna A. Luba - Mendyk godz. 9:21, 
która powróciła na salę o godz. 9:22.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Barbara Kasińska, która w związku z prośbami 
mieszkańców zwróciła się o możliwość wydłużenia czasu odwiedzin osób chorych w szpitalu 
im. Św. Leona w Opatowie, zwłaszcza w weekendy, gdyż nie ma już pandemii, a takie działanie 
usprawni i polepszy pobyt chorych w szpitalu, zwłaszcza osób w podeszłym wieku.

Pani Przewodnicząca powiedziała, że nikt więcej nie zgłosił się wobec czego przeszła do 
realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad. 6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok:
a) przedstawienie „Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022rok",
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Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Pawłowi Sadrakowi - Sekretarzowi Powiatu, 
który przestawił prezentację zawierającą najważniejsze elementy Raportu o stanie powiatu 
za rok 2022.
Pan Sekretarz w swoim wystąpieniu przekazał informacje m.in. nt. sytuacji demograficznej 
Powiatu Opatowskiego, podstawowe dane finansowe w układzie porównawczym na koniec 
2021 i 2022 r., działalności organów powiatu, realizacji założeń przyjętych w dokumencie 
Strategii Rozwoju wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 r., edukacji, opieki zdrowotnej, 
pomocy społecznej, działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 
o Niepełnosprawności, modernizacji sieci dróg powiatowych i ich otoczenia, działalności 
Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, nieruchomości, geodezji, administracji 
architektoniczno - budowlanej, przeciwdziałania bezrobociu oraz aktywizacji lokalnego 
rynku pracy, ochrony praw konsumentów, nieodpłatnej pomocy prawnej i edukacji 
prawnej, a także pozostałej działalności w zakresie wysyłki listów i archiwum zakładowego.

Pani Przewodnicząca podziękowała panu Sekretarzowi Pawłowi Sadrakowi za 
przestawienie prezentacji, w tym również za ogrom pracy wszystkim pracownikom 
starostwa i jednostek podległych oraz koordynację działań przez pana Sekretarza.

Kontynuując pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Staroście Tomaszowi Stańkowi, 
który powiedział, że radni zapoznali się z raportem, ponadto jego treść jest dostępna 
również na stronach internetowych powiatu opatowskiego. Kontynuując wypowiedź pan 
Starosta powiedział, że demografia w małych powiatach/miejscowościach jest właśnie 
taka, że przyrost naturalny jest ujemny. W naszym powiecie zmarło ponad 700 osób, 
urodziło się nieco ponad 300 osób. Jest to związane z migracją młodych ludzi do większych 
ośrodków miejskich, gdzie znajdują pracę. W tej chwili każda z gmin, bo to jest też domena 
gmin, nie tylko powiatu, oczywiście w ujęciu syntetycznym obejmujemy cały powiat, ale nie 
możemy całej odpowiedzialności zrzucać na samorząd powiatowy. Myślę, że każda z gmin 
dokonuje takich działań i taki ma program, aby poprawiać demografię i zatrzymywać 
młodych ludzi w naszym regionie. Dzięki Państwa zaangażowaniu i głosowaniu też na sesji, 
zrozumieniu tematu, powiat opatowski również podjął 6 działań, które mają w przyszłości 
zaowocować, że tutaj ludzie będą mieli pracę i będą mogli się rozwijać. Między innymi takie 
nadzieje wiąże z Świętokrzyskim Centrum Przedsiębiorczości Rolniczej we Włostowie. 
Dziękuję wszystkim przedsiębiorcom, którzy podejmują trud i wysiłek, też ogromne ryzyko 
we wszystkich obszarach życia społecznego. Są to wysiłki zarówno w branży rolniczej, 
w branży usług społecznych, przedszkola, żłobki i usługi opiekuńcze dla osób starszych. Jest 
też tutaj duża rola prywatnych przedsiębiorców, stowarzyszeń, które działają w tych 
właśnie obszarach. Po pierwsze wykonują pracę pożyteczną i potrzebnie społeczną, ale też 
stwarzają nowe miejsca pracy. Do tej pomocy, którą powiat może świadczyć i świadczy za 
pomocą właśnie Powiatowego Urzędu Pracy, poprzez różne formy, z których te organizacje 
korzystają. Dziękuję wszystkim radnym za aktywne uczestnictwo w sesjach, za aktywne 
uczestnictwo w radzie powiatu i w kształtowaniu przyszłości naszego powiatu. Jeżeli chodzi 

Protokół Nr LXXX.2O23 z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie VI kadencji odbytej w dniu 26 czerwca 2023 r. Str.5



OR-II.0002.80.2023

inwestycje w obszarze szpitala, mieliśmy przedstawioną kwotę. Natomiast cieszę się 
i dziękuję Państwu za dobre głosowania ponieważ nasz szpital faktycznie się rozwija. 
W ubiegłym roku po raz pierwszy zanotowaliśmy odejmując oczywiście amortyzację 
w szpitalu niewielki zysk, czyli szpital wchodzi na drogę, gdzie będzie się bilansował, ale też 
zwiększa się ciągle liczba pacjentów. W ubiegłym roku było 81 000 porad udzielonych, 
w tym roku, w pierwszym kwartale było to już ponad 30 000. Mamy wielu specjalistów, 
w wielu dziedzinach, coraz więcej poradni. Rozwija się okulistyka, która na trzy, czy cztery 
nawet ościenne powiaty wysuwa się na prowadzenie, ale nie byłoby to możliwe, gdyby 
Państwo nie przeznaczali kwoty właśnie na inwestycje, bo połowa z tych kwot, które 
podaliśmy to są przeznaczone z budżetu powiatu. Wszystkie kwoty z budżetu powiatu 
poszły właśnie na inwestycje, w sprzęt nowy i wyposażenie właśnie tego szpitala. Dlatego 
dzisiaj szpital również jest odnawiany, remontowany, będziemy mieli w przyszłym miesiącu 
już otwarty nowy zakład rehabilitacji, to będzie dokończenie budowy szpitala. Mamy 
termomodernizacje szpitala, nową wentylacje będziemy mieli w szpitalu. I to są ogromne 
inwestycje dzięki też wsparciu środków unijnych. Myślę, że jest to powód do zadowolenia 
dla nas wszystkich. Jeżeli chodzi o Świętokrzyskie Centrum Przedsiębiorczości we 
Włostowie w tej chwili, w ubiegłym roku rozpoczęliśmy realizację tego projektu. W tej 
chwili trwają prace i jesteśmy w pierwszym etapie hali, mniej więcej do pół roku nawet 
przed terminem, także te wszystkie prace odbywają się zgodnie z harmonogramem. Pierwsi 
zainteresowani przedsiębiorcy zgłaszają się już i pytają się o hale i myślę, że będzie to 
bardzo dobre położenie, ponieważ obwodnica Opatowa jak widzimy idzie bardzo szybko. 
Ta inwestycja nie jest na razie zagrożona i wszystko idzie zgodnie z terminami. Dwa 
tygodnie temu został również otwarty przetarg na budowę trasy szybkiego ruchu do 
Cedzyny i do 2027 roku ta trasa ma postać, i dalej w kierunku Piotrkowa Trybunalskiego 
również odcinkami już jest realizowana, więc na pewno to będzie okno na świat, a Opatów 
i powiat Opatowski na tych inwestycjach dużo zyska. Może być nawet taką sypialnią 
w stosunku do Kielc, biorąc pod uwagę uroki tego terenu i też szybki dojazd w przypadku 
właśnie trasy szybkiego ruchu. Szkoły nasze dobrze się rozwijają. W poprzedniej kadencji 
było wiele inwestycji, w poprzednich kadencjach było wiele inwestycji w infrastrukturę 
szkolną. Ten trend utrzymywaliśmy dzięki tym inwestycjom w naszych szkołach na razie nie 
mamy niedoboru uczniów. Z informacji, które mamy na bieżąco od dyrektorów szkół mamy 
wielu kandydatów na ten rok szkolny spoza naszego powiatu, czyli wieść niesie się, że jest 
dobra edukacja, dobry sprzęt, dobre wyposażenie szkół i dobre kierunki rozwoju dla 
uczniów. Za to też dziękuję wszystkim nauczycielom i Państwu radnym, którzy 
przeznaczaliście środki na te inwestycje. Oddaliśmy placówkę na ulicy Kościuszki i w tym 
tygodniu będziemy mieli oficjalne jej otwarcie, okazje do zobaczenia tego obiektu. Wszyscy 
Państwo radni dostali zaproszenie od Pana dyrektora Marka Borkowskiego. Infrastruktura 
drogowa. Szanowni Państwo, to budziło na sesjach chyba najwięcej dyskusji. W miarę 
możliwości pozyskiwania środków te drogi zostały i są remontowane na bieżąco. Jestem 
świadomy, że potrzeb w zakresie drogownictwa jest wiele. Dużo samorządów duże kwoty 
z Polskiego Ładu i z dotacji rządowych Polskiego Ładu przeznaczało właśnie na drogi. My 
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stwierdziliśmy, że przeznaczymy to na inwestycje gospodarcze, natomiast z programów 
innych, między innymi największą pulą to będzie fundusz drogowy, z tego funduszu 
będziemy przeznaczać właśnie na drogi. Jeżeli mówimy o drogownictwie i o zakładzie 
transportu na ubiegłej sesji właśnie było takie pytanie o doposażenie. W każdym roku 
doposażaliśmy w nowy sprzęt na kwotę od 200 do 300 000 złotych i również w ubiegłym 
roku była to kwota ponad 300 000 złotych. Sukcesywnie wymieniamy sprzęt na nowy. 
Powiat Opatowski jest powiatem, który ma najwięcej jednostek organizacyjnych w 
województwie. Chociaż liczebnie jesteśmy powiatem już dzisiaj poniżej 50 000 
mieszkańców, to jednak w stosunku do innych powiatów wybijamy się na prowadzenie pod 
względem ilości jednostek organizacyjnych. To też myślę, że też za dobry trend należy uznać 
Powiatowy Zakład Transportu. W ubiegłym roku przywieźliśmy ponad 40 000 pasażerów. 
Zainteresowanie tymi przewozami coraz bardziej staje się powszechne i osoby wiedząc, że 
te przewozy są cykliczne korzystają właśnie z PZT. Zawsze są jakieś trudności, pewnie 
będziemy musieli doposażać w nowy sprzęt, te autobusy się zużywają i pewnie będziemy 
podejmować decyzje o sfinansowaniu tego zakładu, czyli o zakupie nowych autobusów. 
Podsumowując tak krótko to by było na tyle. Szanowni Państwo budżet został zrealizowany 
w 100% w tych obszarach, od 98% do 99%. Dziękuję bardzo radnym za tą pracę. Dziękuję 
za dobre głosowania, trafne decyzję, nieraz uwagi krytyczne, które braliśmy pod uwagę 
i realizowaliśmy je. Za całą pracę bardzo Państwu dziękuję. Myślę, że to wszystko i Państwa 
postawa przyczynia się do rozwoju naszego powiatu, dla przyszłych pokoleń - zakończył 
wypowiedź pan Starosta Tomasz Staniek.

Przedmiotowa prezentacja oraz pełna treść Raportu o stanie powiatu za rok 2022 stanowią 
kolejno załączniki nr 6 i nr 7 do niniejszego protokołu.

b) debata nad „Raportem o stanie Powiatu Opatowskiego za 2022 rok":
- głos udzielony radnym Rady Powiatu.

Pani Przewodnicząca otworzyła debatę nad raportem.

Nikt nie zgłosił się do dyskusji, wobec czego pani Przewodnicząca przeszła do realizacji 
następnej części obrad.

- głos udzielony mieszkańcom Powiatu.
Pani Przewodnicząca oznajmiła, że do debaty nad raportem nie zgłosił się żaden 
mieszkaniec i zamknęła dyskusję w ww. temacie, a następnie przeszła do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad.

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania 
za 2022 rok.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka odczytała treść projektu uchwały w sprawie udzielenia 
Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania za 2022 rok.
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O głos poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który powiedział, że raport przyjęliśmy, a co 
do budżetu odniesie się jak będzie głosowanie. Dodał, że będzie głosował za, nie mniej jednak 
przypomniał, że przez cały okres czasu kiedy pełnił funkcję Starosty obecne kierownictwo 
powiatu głosowało przeciwko absolutorium. Postępujemy inaczej, wspólnie uchwalaliśmy 
budżet, wykonywaliśmy to po prostu, więc wznosząc się ponad takie, czy inne podziały będę 
głosował za. Przypomnę też grzecznie, że nawet jak były podwyżki dla szanownego zarządu 
i Pana Starosty głosowałem za. Dla przypomnienia też powiem, że kiedy ja pełniłem tą funkcję, 
obecne kierownictwo głosowało przeciw. Będę głosował za, budżet został wykonany - 
zakończył wypowiedź pan radny B. Włodarczyk.

Wobec braku innych zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt 
uchwały.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXX.52.2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (14) Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, 
Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Tomasz 
Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.
WSTRZYMUJE SIĘ (1) Jacek Dwojak.
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad.

Ad. 7. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok:
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2022.

Pani Przewodnicząca powiedziała, że wszyscy radni regularnie otrzymywali materiały dot. 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2022. Następnie udzieliła głosu pani 
Skarbnik Zofii Rusak, która przestawiła powyższe sprawozdanie.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Podczas realizacji niniejszego punktu salę obrad opuścił pan radny Tomasz Świątek godz. 
10:05, który powrócił na salę o godz. 10:08.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany.
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b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2022r.
Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu pani Skarbnik, która przedstawiła ww. 
sprawozdanie.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany.

c) przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2022 r. 
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Skarbnik, która przedstawiła informację o stanie 
mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2022 r.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany. 
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2022 r.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O głos poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który powiedział, że dziś jest udzielane 
absolutorium, podsumujemy praktycznie cały okres naszej kadencji, gdyż jeśli się nic nie 
zmieni i będą normalne wybory, no to już za rok będzie może i absolutorium, ale już 
w takim, czy w innym układzie po wyborach. Chciałbym na kilka spraw zwrócić uwagę. Po 
pierwsze dochody i wydatki mieliśmy 128 milionów, jak Pan Sekretarz przedstawiał, plus 
minus 127 z okładem. Kończyliśmy rok 2018 - 109 milionów złotych. Procent podwyżki 
łatwo sobie wyobrazić. Nie tak dawno byliśmy na posiedzeniu Rady Gminy 
w Wojciechowicach, byłem ja, była Pani Bożena Kornacka, Pani Agnieszka Łuba-Mendyk. 
Dokumenty mam z tego i raporty. Zaczynał i kończył rok 2018 przy kwocie 18 milionów 
złotych, a rok 2022 kwotą 30 milionów złotych. Podobnie wygląda sytuacja w innych 
gminach. W gminie Sadowię analizujemy, to jest wzrost dochodu o ponad 100%. Ja nie 
mówię, głosowałem tak jak i Państwo za budżetem, przyjmowaliśmy to wszystko, mówimy 
o tym ile nam wzrosło, ale porównuję normalne cyfry bez czegokolwiek innego. Nie 
zwracałbym na to uwagi, ale Państwo pamiętajcie, że na początku roku była próba 
porównania gdzie, co poszło i w jaki sposób, więc powyciągałem to. Gmina Wojciechowice 
- byliśmy na posiedzeniach i stąd po prostu są te dokumenty, to jest to jedno, na co 
chciałem zwróć uwagę z wykonania tego budżetu. Gdybyśmy chcieli utrzymać takie tempo 
wzrostu naszego budżetu, jak w gminie Wojciechowice, to budżet za ubiegły rok powinien 
być 200 milionów złotych. Proszę porównać w innych gminach naszego powiatu, wyjdzie 
plus minus trochę mniej, trochę więcej. Chciałbym jeszcze odnieść się do następnej sytuacji. 
Mówiliśmy i podejmowaliśmy decyzję na radzie o wysokości opłat za korzystanie z mienia 
naszego powiatu. Rok temu Państwo pamiętają sytuację w Ożarowie. Komisja rewizyjna 
podejmowała uchwały, występowała z raportami, zaleceniami, z moich informacji wynika, 
że jednak mamy taką sytuację, że jak do tej pory stowarzyszenie nie płaciło powiatowi ze 
zajmowane pomieszczenia, tak nie płaci dalej. Jeśli się mylę, to proszę mnie poprawić, ale 
taką mam informację, że stowarzyszenie nie płaciło i nie płaci. Przypomnę, że rada powiatu 
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podjęła decyzję określającą od 17 do 19, czy 20 zł za metr kwadratowy, za korzystanie 
z naszych powierzchni. Ponadto Pan Starosta mówił wcześniej zabierając głos o spadku 
rzeczywiście, w ogóle nie ma niczyjej winy, powiat skurczył się przez ten okres czasu o 4 000 
ludzi - tak wynika z raportu. Spadek bezrobocia jest w całej Polsce. Zawsze byliśmy na 
szczycie bezrobocia, tak się układa, taki mamy powiat. Też powiem, że zawsze tam były 
Skarżysko, Starachowice, które miały większe bezrobocie od nas, to tak się złożyło, że 
bezrobocie w powiecie opatowskim jest najwyższe w tym województwie i podejrzewam, 
że jedno z najwyższych w skali kraju. To tak do przemyślenia, nie to żeby coś negować. 
Podałem suche fakty, suche liczby, nie komentowałem tego tematu. Jak mówiłem 
wcześniej, głosowałem i głosuje za, gdyż głosowałem za przyjęciem budżetu. Natomiast 
chciałem zwrócić uwagę na to, jak wyglądamy na bazie innych - zakończył wypowiedź pan 
radny Bogusław Włodarczyk.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Wicestaroście Małgorzacie Jalowskiej.

Głos zabrała pani Wicestarosta, która podziękowała za głosowanie za budżetem, prosząc 
jednocześnie o pozytywną opinię. Przedstawiła podstawowe cyfry, które wcześniej 
szczegółowo omawiała o tym Pani Skarbnik. Dochody przedstawiły się na kwotę 
125.722.214 zł, wydatki 134.689.176 zł. Deficyt około 9 min zł. Szanowni Państwo, 
odnotowaliśmy rekordową nadwyżkę. Powiat z roku na rok wypracowuje nadwyżki. Na ten 
moment mamy, stan na grudzień 2022 nadwyżkę 40 min zł, co pozwala nam na to, żeby 
powiat się dynamicznie rozwijał, żebyśmy mogli inwestować. Wydatki majątkowe za 
ubiegły rok to 21.000.000 zł. Plan na ten rok zakładał 37.397.000 zł. Na obecną chwilę jest 
to prawie 50.000.000 zł są wydatki majątkowe i dalej oczekujemy na kolejne 
rozstrzygnięcia. W związku z powyższym spodziewamy się, że wydatki majątkowe będą 
w tym roku jeszcze wyższe, co pokazuje, że powiat się naprawdę dynamicznie rozwija. 
Rzeczywiście mamy niż demograficzny, ale jeżeli chodzi o samorząd powiatowy rozwijamy 
się, powiększamy majątek, zakupiliśmy Włostów i inwestujemy. Szpital też nam się bardzo 
ładnie rozwija. Transport publiczny, czy o szkoły obecnie, również o budynek starostwa 
zadbaliśmy, który też świadczył usługi na rzecz naszych mieszkańców powiatu - mówiła 
pani Wicestarosta. Kończąc wypowiedź poprosiła o pozytywne zaopiniowanie 
sprawozdania w wykonania budżetu za 2022 rok.

Podczas realizacji niniejszego punktu salę obrad opuścił pan radny Kazimierz Żółtek (godz. 
10:30).
Wobec braku dalszych zgłoszeń pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany.

e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 
budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.
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Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Staroście Tomaszowi Stankowi, który przestawił 
pozytywna opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 
budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.
Podczas realizacji niniejszego punktu na salę obrad powrócił pan radny Kazimierz Żółtek 
(godz. 10:33).

f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2022 r.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Anecie Bławat - Przewodniczącej Komisji 
Rewizyjnej, która odczytała sentencję wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2022 r., w której 
zawnioskowała o udzielenie absolutorium.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
Kontynuując obrady pani Przewodnicząca przestawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu powiatu za rok 2022:

- opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Adamowi Rozszczypale - Przewodniczącemu 
Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, który przedstawił 
pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu powiatu za rok 2022.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

- opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Małgorzacie Jalowskiej - Wiceprzewodniczącej 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, która przedstawiła pozytywną opinię 
w sprawie wykonania budżetu powiatu za 2022 r.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

- opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Alicji Frejlich - Przewodniczącej Komisji rolnictwa, 
ochrony środowiska, dróg i transportu, która przedstawiła również pozytywną opinię 
w sprawie wykonania budżetu powiatu za rok 2022.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Podczas realizacji ww. punktu salę obrad opuścili radni:

Protokół Nr LXXX.2O23 z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie VI kadencji odbytej w dniu 26 czerwca 2023 r. Str.ll



OR-II.0002.80.2023

- pan Jacek Dwojak godz. 10:41 - powrót godz. 10:45,
- pani Barbara Kasińska godz. 10:47 - powrót godz. 10:52.

Wobec zrealizowania ww. punktu pani Przewodnicząca przeszła do realizacji dalszej części 
obrad.

Ad. 8. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie projekty uchwał były przedmiotem 
obrad komisji stałych i zostały pozytywnie zaopiniowane. Nadmieniła, iż proponuje 
zadawanie ewentualnych pytań w razie niejasności, a jeśli nie będzie zgłoszeń to podda 
projekty uchwał pod głosowanie.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXX.53.2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 19 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (14) Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, 
Bożena Kornacka, Agnieszka Łub a-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Tomasz 
Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.
WSTRZYMUJE SIĘ (1) Jacek Dwojak.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 
2022 r.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania 
budżetu za 2022 r.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXX.54.2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 21 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
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Wyniki imienne:
ZA (13) Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena 
Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Tomasz Staniek, 
Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.
WSTRZYMUJE SIĘ (2) Aneta Bławat, Jacek Dwojak.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka pogratulowała Zarządowi Powiatu udzielenia 
absolutorium, nastąpiło wręczenie kwiatów.

Pan Starosta podziękował wszystkim radnym za udzielenie absolutorium, jak również 
wszystkim pracownikom i pani Skarbnik za dopilnowywanie wszystkich spraw finansowych.

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXX.55.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

d) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok. 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 
rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXX.56.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
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Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat Opatowski 
nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat 
Opatowski nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXX.57.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 
nieruchomościach stanowiących własność Powiatu Opatowskiego.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat 
Opatowski nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXX.58.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.
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Wynik głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pani Przewodnicząca oddała głos panu Staroście Tomaszowi Stańkowi, który w odpowiedzi na 
zapytanie pani radnej Barbary Kasińskiej poinformował, że sprawę dotyczącą odwiedzin 
pacjentów reguluje regulamin szpitala, ma informację, iż od 1 lipca br. będzie zmieniony, jakie 
to będą godziny nie wie, ale konsylium lekarzy ma się odbyć w najbliższą środę i wówczas 
zostanie to ustalone.

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o zarzutach jednego z radnych dotyczących, iż 
nie został zawiadomiony o dwóch ostatnio odbytych sesjach Rady Powiatu. Wskazała, iż 
urządzenie służbowe radnego zostało sprawdzone przez pracowników i nie ma wątpliwości, 
że informacje o zwołaniu sesji i materiały wyświetlają się prawidłowo na tablecie radnego. 
Ponadto na urządzeniu prywatnym radnego zgodnie z wcześniejszą prośbą (a taką prośbę 
skierowali wszyscy Państwo do biura rady), wiadomości o sesjach także zostały dostarczone, 
widnieją bowiem na prywatnej poczcie Pana radnego. Radnego poinformowano także, że 
wiadomości są wysyłane zbiorczo na skrzynki e-mail, zarówno służbowe, jak i prywatne 
zgodnie z życzeniem Państwa radnych. Dodatkowo wysyłane są telefonicznie sms-y i mms-y 
powiadamiające o zwołaniu posiedzeń rady i komisji oraz potrzebie sprawdzenia skrzynek 
mailowych. Nie ma zatem wątpliwości i możliwości pominięcia jednego radnego. Oprócz tego 
informacje o sesjach zamieszczane są każdorazowo w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na 
portalu mieszkańca. Takie praktyki tutejszy urząd dokonuje od lat.

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu radnemu Wacławowi Rodkowi, który powiedział, że 
nie sądził, iż ten temat będzie poruszony na sesji. Uważał, że sprawa została załatwiona na 
komisji, podczas której z tą sprawą przyszedł. Dodał, iż przez ostatnie 4 lata zawsze skutecznie 
był zawiadamiany o posiedzeniach komisji, posiedzeniach rady, dostarczane były mu 
potrzebne materiały. Coś zaistniało niedobrego na ostatnie dwa posiedzenia. Niepotrzebnie 
to było, ale na ostatnie dwa posiedzenia rady i komisji w zwykły sposób, jak to zawsze robiłem 
na tablecie służbowym tych wiadomości nie odnalazłem. Byłem z tabletem w biurze rady i tam 
mi udowodniono, że te materiały są, tylko jakoś w inny sposób trzeba było do tego dotrzeć. 
Zostało to zgłoszone na komisji i tam rozmawiałem o tym, niepotrzebnie to jest zrobione tutaj 
- mówił pan radny W. Rodek.

Pani Przewodnicząca poinformowała, że wiadomość obiegła sprawy publicznie. Jest dostępna 
dla każdego, więc bardzo prosi o wyjaśnienie, gdyż nie będzie takich rzeczy tolerować, że 
mamy taki bałagan, że aż lekceważymy pana radnego i nie dostarczamy materiałów. To się 
nigdy nie zdarzyło i nigdy się nie zdarzy. Zarówno Pan, jak i każdy inny z Państwa siedzących 
tutaj jest tak samo ważny i tak samo będzie rzetelnie obsługiwany przez biuro rady - mówiła 
pani Przewodnicząca Bożena Kornacka.
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Pan radny Wacław Rodek oznajmił, iż powstała nieciekawa sytuacja, do tych informacji nie 
dotarł w zwykły sposób. Za swoje wtargnięcie na komisję i wzburzenie na komisji przeprosił. 
W każdym bądź razie większość informacji do mnie dociera. O festynach kół gospodyń dostaje 
wiadomości, a że jeden radny nie był kiedyś tam zawiadomiony albo nie dotarł do informacji 
to nie jest najważniejsze - mówił pan radny Wacław Rodek.

Kontynuując pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu 
obrad.

Ad. 10. Zakończenie obrad LXXX sesji Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała, że porządek obrad został 
zrealizowany, po czym wypowiedziała formułę - „zamykam obrady LXXX sesji Rady Powiatu 
w Opatowie".
Na tym sesję zakończono.

Protokołował
Justyna (Zdyb Przewodniczący Rady

Bożena Kornacka
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